



FRENCH COACHING FARIDABAD
www.frenchcoachingfaridabad.com

2H-109, NIT Faridabad

Contacts: 9910082375, 9582212375, 9654782374, 0129-4062374

Vous êtes en France, décrivez le système d'éducatif de France à ton amie.

Paris, le 22 mai 2021

Chère Marie,

Comment vas-tu ? Je vais bien ici et mes études ont déjà commencé. Dans cette lettre, je vais te décrire l'enseignement français. L'enseignement en France est un peu différent de celui en Inde. Il est aussi gratuit, public et obligatoire jusqu'à 16 ans. L'enseignement est divisé en trois degrés : primaire, secondaire et supérieur. Au primaire degré l'enfant peut commencer son scolaire à l'âge de 2 ans à 6 ans avec l'école maternelle. Ensuite, l'école primaire à l'âge de 6 ans à 10 ans. À l'enseignement secondaire, l'enfant entre au collège de 11 ans à 15 ans et puis au lycée à l'âge de 15 ans à 18 ans. Après avoir obtenu le diplôme de Brevet, pour le collège et le Baccalauréat pour le lycée. À la fin l'enseignement supérieur est l'université. Après le Bac, on peut choisir la formation professionnelle.

J'attends pour ta réponse.

Ton amie

Caroline

You are in France, describe the French educational system to your friend.

Paris, May 22, 2021

Dear Marie

How are you? I am doing well here and my studies have already started. In this letter, I will describe French education to you. Teaching in France is a little different from that in India. It is also free, public and compulsory up to 16 years old. Education is divided into three levels: primary, secondary and higher. At primary level, the child can start school at the age of 2 to 6 years old with nursery school. Then, primary school at the age of 6 to 10 years old. In secondary education, the child enters middle school from 11 to 15 years old and then high school at the age of 15 to 18 years old. After obtaining the Brevet diploma for middle school and the Baccalaureate for high school. Ultimately higher education is university. After the Baccalaureate, you can choose professional training.

I'm waiting for your response.

Your friend

Caroline